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 Klub tibetskej dogy 
Podhorie 281, 013 18 Lietava   

 
Zápisnica z členskej schôdze občianskeho združenia  

Klub tibetskej dogy (ďalej len „Združenie“) 
 
Miesto konania:  Penzión Iveta, Radava 
Čas konania:  dňa 14.9.2024 o 18.00 hod. 
Prítomní:   Podľa prezenčnej listiny (Príloha č. 1)- počet členov prítomných 
osobne 13 
Ospravedlnení: Luciana Hudcovicová, Alena Vrbovská, Andrea Blahová, Valéria 
Šimáková, Jozef Kosiba 
 
Program členskej schôdze: 
1. Otvorenie, voľba zapisovateľa a overovateľa 
2. Schválenie programu 
3. Správa o činnosti klubu v roku 2023 
4. Správa o hospodárení v roku 2023 
5. Správa kontrolnej a revíznej komisie za rok 2023 
6. Správa poradcu chovu za sezónu 2023/2024 
7. Správa tlačového referenta za rok 2023 
8. Schvaľovanie výročnej správy za rok 2023 
9. Termíny výstav v roku 2025 
10. Iné 
11. Diskusia 
11. Záver 
 
Ad 1: Predseda Združenia p. Juraj Martinka privítal prítomných a otvoril zasadanie 
členskej schôdze Združenia. Skonštatoval, že členská schôdza bola zvolaná v súlade 
so stanovami Združenia a členská schôdza je uznášaniaschopná. Následne odovzdal 
slovo p. Martine Hudcovicovej, ktorá predniesla návrh na voľbu p. Vierky Lackovej za 
zapisovateľa, o návrhu nechala hlasovať. 
 
Výsledky hlasovania: 
Za:   13  hlasov 
Proti:     0  hlasov 
Zdržali sa:    0  hlasov 
 
Následne p. Martina Hudcovicová predniesla návrh na voľbu p. Michaely Martinkovej 
za overovateľa,  o návrhu dala hlasovať. 
Výsledky hlasovania: 
Za:   13  hlasov 
Proti:     0  hlasov 
Zdržali sa:    0  hlasov 
 
Členská schôdza prijala toto Uznesenie č. 1: 
 
Členská schôdza volí za zapisovateľa p. Vierku Lackovú a za overovateľa 
zápisnice p. Michaelu Martinkovú.            
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Ad 2: P. Martina Hudcovicová oboznámila prítomných s programom členskej schôdze,  
následne predniesola návrh na schválenie programu. O návrhu nechala hlasovať. 
 
Výsledky hlasovania: 
Za:   13  hlasov 
Proti:     0  hlasov 
Zdržali sa:    0  hlasov 
 
Členská schôdza prijala toto Uznesenie č. 2: 
 
Členská schôdza schvaľuje program členskej schôdze. 
 

Ad 3: P. Martina Hudcovicová predniesla Správu o činnosti klubu v roku  2023.   
 
Dňa 19.3.2023 sa na Dubníku Stará Turá konala Klubová výstava a bonitácia, ktoré 
vo veľmi príjemnej atmosfére posudzovala pani MVDr. Martina Ellerová zo Slovenska. 
Na výstavu bolo prihlásených 24 jedincov. Bonitácie sa zúčastnili 4 jedinci. 
Klubové dni v roku 2023 sa konali v dňoch 9.-10.9. v Autokempingu Varín. Po prvý krát 
sme využili možnosť pripraviť si na klubovej akcii jedlo vlastnými silami a tak sa 
členovia predsedníctva zhostili úlohy pripraviť pre účastníkov akcie v sobotu výborný 
hovädzí guláš a v nedeľu chutnú cigánsku z bravčového a kuracieho mäsa. Obrovská 
vďaka patrí hlavne našim dvom šéfkuchárom Valike Šimákovej a Jožkovi Kosibovi, 
ktorí takmer celé dva dni strávili varením a pečením a výsledok ich práce bol naozaj 
vynikajúci!!! Veľká vďaka patrí aj ich hlavným pomocníkom Adreasovi Dubiel, 
manželom Dendisovým, Filipovi Vopravilovi, Lukášovi Veselskému, rodine 
Martinkových a ďalším – veľmi pekne ďakujeme!!! Oficiálny program sa začal v sobotu 
poobede pekným a nenáročným výletom na blízku zrúcaninu Starého hradu. Po výlete 
sme riadne vyhladli a tak sme veľmi ochotne zasadli na členskú schôdzu, po ktorej 
sme si dali ten najlepší klubový guláš aký sme kedy mali. Celé príjemné posedenie s 
priateľmi nám do neskorých večerných hodín už tradične spríjemňovali výbornou 
muzikou Jožko a Filip. V nedeľu sa konala Špeciálna výstava, na ktorú bolo 
prihlásených 31 psov,  v súťažiach 2 páry a 1 chovateľská stanica. Posudzoval pán 
Martin Šipkovský zo Slovenska, ktorý mal ku psíkom aj ich majiteľom veľmi milý prístup 
a aj touto cestou mu ďakujeme za veľmi pekné posudzovanie.  Na výstave boli 
odovzdané diplomy a poháre novým klubovým šampiónom a po výstave sa úspešne 
zbonitovali traja jedinci. 
 

Ad 4: P. Martina Hudcovicová predniesla správu tajomníka- ekonóma Združenia p. 
Luciany Hudcovicovej o hospodárení Združenia v roku 2023. 
 
Na začiatku účtovného obdobia roku 2023 majetok združenia tvoril finančný majetok 
v pokladni a na bežných účtoch: 

Stav k 1.1. 2023 Celkom 

 Pokladňa  124,80 €  

 Fio banka EUR 1595,85 €  

 Fio banka CZK 1793,53 CZK 

(74,37 €) 

 Celkom  1795,02 € 
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Občianske združenie  nemalo k 01.01. 2023 žiadne zásoby, záväzky a úvery. 
Na konci účtovného obdobia roku 2023 majetok združenia tvoril finančný majetok 
v pokladni a na bežnom účte: 

 Stav k 
1.1.2023 

Stav 
k 31.12.2023 

 Pokladňa  124,80 € 33,58 € 

 Fio banka EUR 1595,85 € 1845,51 € 

 Fio banka CZK 1793,53 CZK 
(74,37 €) 

85,90 CZK 
(3,47 €) 

 Celkom  1795,02 € 1882,56 € 

 
Občianske združenie k 31.12. 2023 neevidovalo žiadne pohľadávky, zásoby, 
záväzky a úvery. 
Do roku 2024 bude občianske združenie vstupovať s finančným majetkom vo výške 
1.882,56 €. 
 
Príjmy 
Občianske združenie vstupovalo do roku 2023 s finančnými prostriedkami vo výške 
1.795,02 €. 
V priebehu roka celkové príjmy predstavovali 4.305,37 € v nasledovnej štruktúre: 
 

Príjmy  Rok  2023 

Členské príspevky  1489,81 € 

Výstavné poplatky  1649,00 €  

Kontroly vrhu 100 

Bonitačné poplatky  430,00 €  

Príspevok SPZ na činnosť 
klubu za roky 2022 a 2023 

618,00 € 

Platby za kalendár a inzercia 18,56 €  

 Celkom  4.305,37 €  

Výdavky  
Na svoju činnosť vynaložilo občianske združenie v priebehu roka 2023 výdavky vo 
výške 4 213,67 € v nasledovnej štruktúre: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Výdaje  Rok 2023 

 Poštovné  379,22 €  
 Web stránka  126,15 €  
 Ceny, poháre  750,04 € 
 Občerstvenie, ubytovanie 511,04 €  
 Tlač (spravodaje, kalendáre) 994,41 € 
 Nájom 352,00 € 
 Rozhodcovia + personál kruhu 465,86 €  
 Kontroly vrhu 104,16 €  

 Členské známky 154,40 € 

 Iné (daň.priznanie, tituly, dary   
rozhodcom, kancelárske potreby) 

376,00 €  

 Celkom  4.213,67 €  
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Všetky výdavky boli viazané na cieľ a činnosť občianskeho združenia a boli použité 
v súlade s jeho poslaním. 
 

Ad 5: P. Martina Hudcovicová prečítala správu členov kontrolnej a revíznej komisie za 
rok 2023:  
Potvrdzujeme transparentnosť príjmov a výdavkov občianskeho združenia Klub 
tibetskej dogy v roku 2023. Všetky výdavky boli viazané na ciele a činnosť občianskeho 
združenia a boli použité v súlade s jeho poslaním. Kontrolná a revízna komisia 
odsúhlasila účtovnú závierku za rok 2023.  
 

Ad 6: Poradca chovu p. Martina Hudcovicová predniesla Správu poradcu chovu za 

sezónu 2023/2024: 

V uvedenom období boli vydané 4 odporúčania na párenie, uskutočnili sa 4 krytia a 
narodili sa 2 vrhy (20 šteniat, 9 psíkov a 11 sučiek). Zbonitovaní boli 2 psi a 3 sučky.  
 

Ad 7: P. Martina Hudcovicová prečítala správu tlačového referenta pani Valérie 
Šimákovej za rok 2023 : 
 
V roku 2023 bol vydaný Klubový spravodaj, opäť starostlivo pripravený p. Alenkou 
Vrbovskou a graficky krásne spracovaný p. Andreu Lennartz. Členom klubu bol 
rozoslaný pred jesenným termínom špeciálnej výstavy.  
Pripravený bol opäť krásny nástenný kalendár formátu A3 na rok 2024 z fotografií 
psíkov zaslaných od členov klubu. Zaslaný bol členom pred Vianocami, čo sa stretlo 
s veľmi pozitívnym ohlasom. 
Články z klubových akcií a výsledky výstav sú zverejnené na internetových stránkach 
klubu – www.klub-tibetskej-dogy.sk , ktoré veľmi precízne a rýchlo spracováva a 
aktualizuje sl. Lenka Adámková.  
Pani Valika Šimáková vyzýva členov, aby sa osmelili a zasielali svoje príspevky, 
námety a fotografie do klubového spravodaja. 
 

Ad 8: P. Martina Hudcovicová podala návrh na schválenie Výročnej správy Združenia 
za rok 2023 v znení jednotlivých častí, v akom bola prezentovaná, o návrhu nechala 
hlasovať.  
 
Výsledky hlasovania: 
Za:   13  hlasov 
Proti:     0  hlasov 
Zdržali sa:    0  hlasov 
 
Členská schôdza prijala toto Uznesenie č. 3: 
 
Členská schôdza schvaľuje Výročnú správu Združenia za rok 2023 v znení 
jednotlivých častí, v akom bola prezentovaná. 
 

Ad 9: P. Martina Hudcovicová predniesla návrh: 
- termín Klubovej výstavy 16.3.2025  
O návrhu nechala hlasovať.  
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Výsledky hlasovania: 
Za:   13  hlasov 
Proti:     0  hlasov 
Zdržali sa:    0  hlasov 

 
- termín Klubových dní 13.-14.9.2025  
O návrhu nechala hlasovať.  

     Výsledky hlasovania: 
Za:   13  hlasov 
Proti:     0  hlasov 
Zdržali sa:    0  hlasov 
 
Členská schôdza prijala toto Uznesenie č. 4: 
 
Členská schôdza schvaľuje termíny výstav v roku 2025 podľa vyššie uvedeného 
návrhu. 
 

Ad 10:  
Iné.  
P. Martina Hudcovicová informovala, že sa opäť bude pripravovať obľúbený klubový 

kalendár na rok 2025 z fotografií psíkov, ktoré členovia zašlú. Počet doobjednaných 

kusov bude potrebné nahlásiť vopred ešte pred zaslaním do tlače. Tiež poprosila 

členov aby sa ozvali, ak by vedeli o vhodnom mieste na konanie našich klubových dní. 

Jarná klubová výstava bude na Javorinke (Dubník, Stará Turá), jesenné klubové dni 

by budúci rok mohli byť napr. v zariadení Autokempingu Varín – resp. inde, ak sa nájde 

iné miesto v rámci stredného Slovenska. Predsedníctvo preverí dostupnosť a cenové 

ponuky zariadení, ktoré navrhnú členovia.  

P. Martina Hudcovicová informovala, že p. Radek Blažo, predseda Klubu tibetských 
plemien ponúkol nášmu klubu, či by sme sa nechceli pridať k ich výstavám (a zdieľať 
ich rozhodcov), ktoré plánujú na 8.-9. marec 2025 v hoteli Rozálka v Pezinku. Poprosili 
sme ho, aby tam preveril možnosť krytej varianty výstavy aj pre naše plemeno, lebo 
sála v penzióne je totiž vhodná len pre ich menšie plemená. Tiež bude dôležité vedieť 
aké budú náklady na rozhodcov, ktorých pozvali z ďalekého zahraničia (Brazília a 
Kanada). Po obdržaní týchto informácií predsedníctvo posúdi vhodnosť podmienok pre 
náš klub a následne, ak budú podmienky vyhovujúce, môže zistiť záujem o túto 
výstavu aj medzi členmi klubu anketou.  
P. Lenka Adámková a p.Tomáš Benko navrhli, aby sa zrušilo to, že klub členom platí 
obedy na výstavách a ušetrené peniaze aby sa použili na nákup cien pre účastníkov 
výstavy. Aj p. Martina Hudcovicová potvrdila, že pri stále sa zvyšujúcich cenách 
občerstvenia, nájmu priestorov, pohárov, kokard atd. to všetko už nie je možné platiť- 
resp. nezostávajú financie na nákup cien pre účastníkov výstav. P. Tomáš Benko 
okrem toho navrhol aj zvýšiť výstavný poplatok o 5 eur. P. Martina Hudcovicová 
nechala hlasovať, či prítomní členovia súhlasia, že sa bude hlasovať o týchto dvoch 
návrhoch.    
Výsledky hlasovania: 
Za:   13  hlasov 
Proti:     0  hlasov 
Zdržali sa:    0  hlasov 
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Následne p. Martina Hudcovicová nechala hlasovať, či prítomní členovia súhlasia, že 
klub už nebude členom platiť obedy na výstavách. 
Výsledky hlasovania: 
Za:   13  hlasov 
Proti:     0  hlasov 
Zdržali sa:    0  hlasov 
 
Následne p. Martina Hudcovicová nechala hlasovať, či prítomní členovia súhlasia, že 
klub zvýši výstavný poplatok o 5 eur. 
 
Výsledky hlasovania: 
Za:    4  hlasov 
Proti:    9  hlasov 
Zdržali sa:   0  hlasov 
 
Členská schôdza schvaľuje návrh, že klub už nebude členom platiť obedy na 
výstavách. Členská schôdza zatiaľ neschvaľuje návrh o zvýšení výstavného 
poplatku o 5 eur. 
 

Ad 11: Diskusia.  
Predseda Združenia vyzval prítomných na diskusiu. 
Viacerí členovia navrhli možné lokality na konanie klubových dní ako škola v prírode 
Šípková, RZ Drienok Mošovce, hotel na Kunovskej priehrade atd.- predsedníctvo 
preverí podmienky a cenové ponuky uvedených zariadení.  
 
 

Ad 12: Záver. 
Keďže sa program členskej schôdze združenia vyčerpal, predseda Združenia p. Juraj 
Martinka poďakoval prítomným za účasť a rokovanie členskej schôdze ukončil. 
 
 
V Radave, dňa 14.9.2024 zapísala p. Vierka Lacková 
 
 
_____________________________   ___________________________ 
predseda združenia     overovateľ 

p. Juraj Martinka                                  p. Michaela Martinková  


